
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. maj 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål AC
I forlængelse af Politikens artikler - bl.a. artiklen den 12. april 2015: ”V kræver
redegørelse om store klagebunker hos Skat" – bedes ministeren redegøre for,
hvad ministeren har taget af initiativer for at nedbringe sagsbehandlingstider-
ne og forklare, hvorfor ministeren henviser til sager, som det i en årrække ikke
har været mulig at klage over, og hvorfor sagsbehandlingstiderne ikke lever
op til de aftalte krav.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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